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Interpelujący radny: Paweł Szewczyk 

Radny ocenił inicjatywę lokalną jako bardzo dobry program skierowany do mieszkańców, ale 

chciałby, aby jednak opracowana została procedura, w oparciu o którą pracowałaby komisja i 

dzielone byłyby środki. Wyraził zdanie, że dobrym rozwiązaniem byłoby rozpocząć realizację 

programu kampanią informacyjną dla mieszkańców, z wyznaczeniem okresu składania 

wniosków – później Komisja pracowała by nad tymi wnioskami i wybierała najlepsze 

projekty. Dodał, że teraz to wszystko jest takie rozmyte – tak naprawdę wnioski można 

składać cały czas, środki na jedne projekty zostają itd. 
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